



Stay Home, Stay Safe, Order Online

We are delighted to announce that the new stock of uniforms is available to purchase for the new academic year **2021/22**. Due to the ongoing pandemic of COVID-19 and current regulation compliance, sizing is not allowed, and children are not allowed into retail spaces.

Although you are welcome to our store, we recommend purchasing your kids uniforms **online**, especially in July to avoid the last-minute rush during August.

If you need further details, feel free to reach out to us on **40390264 / 33813328**, from Saturday to Thursday between 9am and 7pm.

Ordering online

- 1- Visit us at www.noblehousegatar.com
- 2- Select your school

SELECT YOUR SCHOOL





















3- Enter the correct school access code



4- You are ready to shop!





YOUR SCHOOL CODE: PHES1301





خليك بالبيت، ابق آمناً، اطلب عبر موقعنا

يسعدنا أن نعلن أن المخزون الجديد من الزي المدرسي متاح للشراء للعام الدراسي الجديد 2021\22. نظرًا للظروف الحالية مع كوفيد ١٩ والتزاماً بتدابير السلامة الخاصة به، لا يسمح بقياس الملابس كما وانه لا يسمح بدخول الأطفال الى مساحات البيع بالتجزئة.

نرحب بكم َ في متجرنا، ولَكن نظراً للظروف، ننصحكم بشراء الزي المدرسي عبر موقعنا الالكتروني، وخاصة خلال شهر يوليو وذلك لتفادي ضغط كثرة الطلبات في أغسطس.

لمزيد من التفاصيل او المساعدة، تفضلوا بالتواصل معنا على 40390264 \ 33813328 من السبت الى الخميس بين الساعة 9 صباحاً و7 مساءً.

الطلب عبر الموقع

او لاً: يرجى التوجه الى موقعنا: www.noblehouseqatar.com

ثانياً: اختيار المدرسة

SELECT YOUR SCHOOL





















رابعاً: اصبحتم جاهزين للتسوق



ثالثاً: ادخال رمز المرسة





رمز مدرستكم هو: PHES1301